
 Interpellationssvar 

 2023-12-06 

 

 

Anna Hrdlicka, Liberalerna på Gotland har ställt interpellation till Tekniska 

nämndens ordförande, Mariette Nicander angående mätning av droger i 

avloppsvattnet. 

 

 

1. Mäts förekomsten av droger i Visbys avloppsvatten regelbundet under året eller bara på 

sommaren ? 

Svar; 

Nej, vi tar aldrig sådana prover då det inte ingår i våra ordinarie provtagningsrutiner. Det är 

heller inga prov som våra labb kan hantera.  

Vi har dock gjort det vid ett fåtal tillfällen då någon som har efterfrågat denna typ av prov på 

vårt avloppsvatten. (Från VAs sida vill man minnas att det varit SKL, staten kriminaltekniska 

laboratorium, eller något sjukhus som efterfrågat avloppsvatten för att göra analysen.) 

 

2. Hur används mät resultaten för förebyggande arbete inom andra förvaltningar än TKF ? 

Svar; 

Vi har fått tag del av resultatet då mätningar gjorts men efter som det inte ingår i VAs 

uppdrag har inte resultaten använts vidare.  

 

Vi mäter inte och nyttjar således inte några resultat för något förebyggande arbete inom 

förvaltningen. Vi har heller inte fått någon fråga från andra förvaltningar.  

 

 

Mariette Nicander,  

Ordförande Tekniska nämnden. 

 


